



Studentrådet HF

REFERAT

Studentrådet HF sitt møte tirsdag 21.11.17, kl 16.15 Felles med SU i aud. D3, deretter i D107

Møteleder: Leif Bjarne Hammer
Referent: Elin Juliussen

Studentrådet HF's medlemmer:

Internt ansvarlig	Leif Bjarne Hammer
Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Kommunikasjonsansvarlig	Per Kristian Berget
Eksternt demokratisk ansv.	Felipe Fawcett
Musikk	Fredrik Haga
Språk og litteratur (ISL)	Victor Elias Okpe
Språk og litteratur (ISL)	Katrine Landaas
Historiske studier DRV	Annbjørg Pasteur Stø
Historiske studier DRV	Sondre Rekdal
Historiske studier ARK	Johanne O. Torheim
Filosofi og	Kamilla Østerberg
Religionsvitenskap (IFR)	Eivind Rindal
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Wivi Holte Amundsen
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Astrid Østigård
KULT	Bård Torvetjønn Haugland
Europastudier	Charlotte Eide
Europastudier	Tobias Røed
HTV HF	Oda Jønland

Meldt fravær:

Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby
Musikk	David Brüggemann

Ikke møtt:

KULT	Ida J. Ingebrigsten
Språk og litteratur (ISL)	Anthony X. Domansky

Observatører:

Studenttinget	Johannes Bjartnes
---------------	-------------------

Studentrådet HF's saker

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent.
Møteleder, ordstyrer, og referent valgt.

Ref-sak 27/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 14.11.17

Godkjent.

Ref-sak 28/17 Saker fra Studentrådsrepresentantene.**Orientering fra FTVene.****Hva skjer på kontoret?**

- IFR Har vært på utvidet ledergruppemøte – ex.phil skal utvides til å gjelde hele NTNU så instituttet har en resurskrevende oppgave foran seg.
- ARK Har vært på programrådsmøte
- HTV Har vært i Lektoravisa
- IHS Instituttet sliter med å forstå at PTV skal velges av studentene – ikke plukkes av de ansatte
Har vært vara for PTV på et møte
Det skal vær minst 3 ref.grp.studenter i hvert emne
- KULT Ingenting å melde
- Musikk Fått et eller annet ☺
- ISL Har hatt møte med PTVene
- IKM Har vært på inst.møte
- EURO Har hatt allmøte og valgt ny PTV; Sara
Problemene med fordelingen av masterlesesaler er ordnet
Stipendordningen for praksisplasser er urettferdig
Vært i programrådsmøte
Har jobbet videre med undersøkelsen
Har maillet med instituttet om info om PTV
- FTV Felipe Var på konstituerende STi-møte forrige uke. Han ble valgt inn som internasjonalt ansvarlig
- FTV Leif Var også på konstituerende STi-møte
- Bjarne Har forberedt studentrådsmøtet og avslutningsmiddagen vår
Har sendt ut strategiutkastet
- FTV Karoline FTVene bli invitert til formøte til UU og Styret. Er det interesse for et tilsvarende møte før fakultetsmøtene?
- FTV PerK Har vært stum
- STi Johannes Det er valgt nytt AU til STi 2018.
Vært på rektors møte med inst.lederne
Hva har #meetoo å si for akademia?

O-sak 08/17 Studieforskrift og studenters rettigheter

Utgår pga sykdom

O-sak 09/17 Studentombudet

Lennart Soligård presenterte seg og gikk gjennom mandatet til studentombudet.
Mandatet følger vedlagt.

O-sak 10/17 Helsefremmende studentmiljøundersøkelse

Linn Bråten orienterte om undersøkelsen som er en del av masteroppgavene hennes.
Undersøkelsen er sendt til 5 institutter; ISA, OPS, ILU, ISL OG IHS.
Linken til undersøkelsen kan deles med alle studenter på hjemmesiden vår og på Facebook. Hun oppfordret til å dele dette med så mange som mulig.

HF-sak 37/17 Evaluering av semesteret

Evalueringsskjemaene ble levert ut og det ble satt av tid til å fylle ut disse.
Leif Bjarne vil gå gjennom skjemaene og samle innspillene

HF-sak 38/17 Eventuelt

Oda Stilte spørsmål med åpningstidene i kantina i eksamenstiden.
Det ble en liten diskusjon og det vil bli sendt inn et «krav» til SiT om utvidet
åpningstid i eksamenperioden

Evaluering av møtet

Fint, kort, effektivt møte
Bra eventuellsak
Greit møte, fine orienteringssaker
Bra presentasjoner fra Lennart og Linn
Fint med orienteringssaker på møtene
Blir spennende til neste semester
Fint med evalueringen, som så kan brukes i planlegginga av neste semester
Engasjementet blir bedre når vi diskuterer sak i motsetning til å diskutere organisering
Mer innhold i møtene er ønskelig
Fint siste møte

Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge:

O-sak 08/17, O-sak 09/17, O-sak 10/17
Ref-sak 27/17, Ref-sak 28/17
HF-sak 37/17, HF-sak 38/17
Evaluering av møtet

Møtet ble hevet 18:05

Leif Bjarne Hammer
møteleder (sign.)

Elin Juliussen
referent (sign.)